
 
 

           
 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ     Π. Φάληρο,  22.03.2024 
ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ                                                                       Αρ.Πρωτ. :  8325 
ΔΗΜΟΣ ΠΑΛΑΙΟΥ ΦΑΛΗΡΟΥ     
      
Ο Πρόεδρος προς τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου: 

  
Σας προσκαλούμε να συμμετέχετε στην 1η Ειδική Συνεδρίαση Λογοδοσίας της Δημοτικής Αρχής, κατ’ 
άρθρο 67Α του Ν. 3852/2010, ως προστέθηκε με το άρθρο 7 Ν. 5056/2023, η οποία θα πραγματοποιηθεί 
στην αίθουσα των Συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου στο Δημοτικό Κατάστημα (Τερψιχόρης 51 & 
Αρτέμιδος), την Τετάρτη 27 Μαρτίου 2024 και ώρα 18:00, διά ζώσης και μέσω τηλεδιάσκεψης, όπου θα 
συζητηθούν τα κατωτέρω θέματα: 

 

Θ Ε Μ Α Τ Α  Η Μ Ε Ρ Η Σ Ι Α Σ  Δ Ι Α Τ Α Ξ Η Σ  
 
Θέματα που προτάθηκαν εγγράφως από συμβούλους της πλειοψηφίας: 

1. Σε τι ποσοστό έχει ολοκληρωθεί η αντικατάσταση των λαμπτήρων LED στην πόλη και τι 

εξοικονόμηση έχει επιτευχθεί; (Μπόγρης Δ.- «Συνεχίζουμε για το Παλαιό Φάληρο») (απαντήθηκε). 

2. Πρόσφατα εγκαινιάστηκε η Δομή του κοινωνικού φροντιστηρίου μπορείτε να μας ενημερώσετε 

για τα τμήματα που έχουν διαμορφωθεί και τον αριθμό των ωφελούμενων μαθητών; (Σταθούσης 

Ν.- «Συνεχίζουμε για το Παλαιό Φάληρο») (απαντήθηκε). 

3. Eνημέρωση σχετικά με τον αριθμό των ωφελούμενων των κοινωνικών δομών του Δήμου Παλαιού 

Φαλήρου, καθώς και τι υπηρεσίες τους παρέχονται. (Μπίτσικας Ιω.- «Συνεχίζουμε για το Παλαιό 

Φάληρο») (απαντήθηκε). 

 

Θέματα που προτάθηκαν εγγράφως από συμβούλους της μειοψηφίας: 
4. «Πρόληψη και αντιμετώπιση της βίας και των πολλαπλών διακρίσεων κατά των γυναικών στο 

Δήμο Π. Φαλήρου» : α) σκοπεύει η δημοτική αρχή να ανταποκριθεί σε αυτό το σοβαρό πρόβλημα 

που αφορά και γυναίκες του Παλαιού Φαλήρου και ενδεχομένως τα παιδιά τους και β) σε τι 

ενέργειες θα προχωρήσει προκειμένου ο Δήμος μας να αποκτήσει αντίστοιχες δομές και 

συγκεκριμένα ένα «Συμβουλευτικό Κέντρο Γυναικών» και ένα «Ξενώνα Φιλοξενίας 

Κακοποιημένων Γυναικών» , οι οποίες θα ενταχθούν στο Εθνικό Δίκτυο Δομών και θα λειτουργούν 

σύμφωνα με ότι ορίζει ο νόμος και οι κανονισμοί λειτουργίας τους (Κούβελα Φ.- «Παλαιό Φάληρο 

Αλλαγή») (απαντήθηκε). 

5. Ένταξη των σχολικών μονάδων του Δήμου μας στο πρόγραμμα ‘’ Σχολικά Γεύματα ’’  για το 

σχολικό έτος 2024-2025». (Θανόπουλος Ιω.- «Παλαιό Φάληρο Αλλαγή» (απαντήθηκε). 

6. Ενημέρωση για την απευθείας αγορά οικοπέδου στην οδό Αφροδίτης 130 καθώς για τα 

εισπραχθέντα ειδικά τέλη. (Μιχαλόπουλος Ν.- ανεξάρτητος δημοτικός Σύμβουλος) (αποσύρθηκε). 



7. Οδός Αγίου Αλεξάνδρου, ένας ταλαιπωρημένος δρόμος. (Δουλγεράκη Θ.- «Παλαιό Φάληρο 

Αλλαγή» (απαντήθηκε). 

8. «Παιδικοί Σταθμοί : ανασφάλεια εργαζομένων, υποστελέχωση και το χαράτσι των τροφείων» : τι 

μέτρα θα πάρει η δημοτική αρχή α)για την εξασφάλιση του απαραίτητου προσωπικού με σταθερή 

και μόνιμη εργασία για παιδικούς σταθμούς που θα καλύπτουν όλες τις αιτήσεις γονέων και β) για 

την κατάργηση των τροφείων που επιβαρύνουν τις λαϊκές οικογένειες του Παλαιού Φαλήρου και 

αποτρέπουν πολλούς γονείς ακόμη και να κάνουν αίτηση στην περίπτωση που δεν δικαιούνται 

ΕΣΠ (Αντωνιάδου Μ.- Λαϊκή Συσπείρωση Π. Φαλήρου) (απαντήθηκε). 

9. «Άμεσα μέτρα για την προστασία του ρέματος της Πικροδάφνης, του φυσικού του ρόλου στην 

αντιπλημμυρική προστασία της περιοχής, του περιβαλλοντικού ενδιαφέροντος και της 

βιοποικιλότητάς του». τι άμεσα μέτρα θα πάρει η δημοτική αρχή α) Για την απομάκρυνση του 

πισοχάλικου που παραμένει σε πολλά σημεία στις όχθες του ρέματος και β) για την επίσπευση των 

έργων της ΕΥΔΑΠ ώστε να σταματήσει η απόρριψη λυμάτων, γεγονός που έχει επιβεβαιωθεί πλέον 

από δειγματοληψίες από Περιφέρεια και Δήμο. (Γαρδίκης Ν.- Λαϊκή Συσπείρωση Π. Φαλήρου). 

10. Σε ποιο σημείο βρισκόμαστε αυτή τη στιγμή σχετικά με το θέμα της ανακαίνισης του πολιτιστικού 

κέντρου Φλοίσβου; (Δούμας Α.- «Όλοι μαζί για το Παλαιό Φάληρο») (απαντήθηκε). 

11. Τι έχει κάνει και τι σκοπεύει να κάνει η δημοτική αρχή σχετικά με την απαράδεκτη κυκλοφοριακή 

κατάσταση που επικρατεί καθημερινά στην πλατεία Ντάβαρη; (Δούμα Πηλίδου Ηλ. -«Όλοι μαζί 

για το Παλαιό Φάληρο») (απαντήθηκε). 

12. Εν όψει της καλοκαιρινής περιόδου και με το δεδομένο των υψηλών θερμοκρασιών, ποιος είναι ο 

σχεδιασμός σας σχετικά με το πλύσιμο και την απολύμανση των κάδων; (Αθανασούλα- 

Ρωμιανουδάκη Μ.- «Όλοι μαζί για το Παλαιό Φάληρο») (απαντήθηκε). 

 

 

 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΔΑΥΛΟΣ 
 

Σημείωση : Εφόσον έχουν υποβληθεί συνολικά πάνω από δέκα (10) θέματα, διενεργείται δημόσια κλήρωση από το 
προεδρείο για τα θέματα που θα συζητηθούν και τα οποία θα εγγραφούν στην ημερήσια διάταξη. Απαγορεύεται η 
συζήτηση οποιουδήποτε άλλου θέματος κατά τη συνεδρίαση αυτή, καθώς και η λήψη οποιαδήποτε απόφασης. 
(εγκύκλιος 98/ΑΠ: 8182/26.01.2024).  

 
 

 

 


